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Abstract (en)
In order to stop the calibration of the calibrating screw (10) for the bimetal element of a thermal circuit breaker mounted in a box (13), which screw
(10) is accessible from outside through a hole in the box inside which the screw can be turned in one or other direction relative to a stationary,
complementary internally threaded element in which the screw is engaged, a clip (1) has been provided which is arranged so as to lock itself in the
hole of the box and to prevent any movement of the calibrated screw (10). <IMAGE>

Abstract (fr)
Pour condamner le réglage de la vis de réglage (10) de la bilame d'un mécanisme de disjonction thermique monté dans un boîtier (13), laquelle vis
(10) est accessible de l'extérieur par un trou du boîtier dans lequel la vis peut être tournée dans un sens ou dans l'autre par rapport à un élément
taraudé complémentaire, immobile, dans lequel la vis est engagée, on a prévu un clip (1) qui est agencé de manière à venir s'immobiliser dans le
trou du boîtier et à empêcher tout mouvement de la vis de réglage (10).
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